
 

 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

          Αθήνα, 7-1-2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών, κ. Μάκη Βορίδη 

 

Θέμα: «Απολύσεις εργαζομένων στους ΟΤΑ εν μέσω πανδημίας και lockdown» 

 

Η τοπική αυτοδιοίκηση έχει διαδραματίσει σοβαρό ρόλο στο διάστημα της πανδημίας, τόσο 

για την υποστήριξη υλοποίησης των μέτρων που αφορούν την αντιμετώπιση της, όσο και για την 

υποστήριξη των κοινωνικών ομάδων που πλήττονται ιδιαίτερα από τις επιπτώσεις της.  

Η εκπλήρωση όμως αυτού του ρόλου των ΟΤΑ θα ήταν αδύνατη χωρίς την στήριξη των 

εργαζομένων και ιδιαίτερα των συμβασιούχων και όσων εργάζονται μέσω κοινωφελούς εργασίας. 

Επειδή η κυβέρνηση παράτεινε με νομοθετικές ρυθμίσεις τις συμβάσεις για πολλές κατηγορίες 

εργαζομένων αλλά παρέλειψε να το πράξει για τους εργαζόμενους των ΟΤΑ και ειδικότερα αυτούς 

μέσω κοινωφελούς εργασίας,  

Επειδή η Κυβέρνηση και ιδιαίτερα το Υπουργείο Εργασίας (για τον ιδιωτικό τομέα), διαβεβαίωναν 

ότι απαγορεύονται οι απολύσεις εν μέσω πανδημίας και ιδιαίτερα εν μέσω lockown και  

Επειδή είναι διαπιστωμένη η ανάγκη στελέχωσης των υπηρεσιών των ΟΤΑ  

 

Ερωτάστε κ Υπουργέ 

 

1. Τι σκέφτεστε να πράξετε με τους απολυμένους, εν μέσω πανδημίας και lockdown, των 

προγραμμάτων κοινωφελούς εργασίας αφού οι ανάγκες των ΟΤΑ συνεχίζονται και 

αυξάνονται;  

2. Εξετάζετε την επαναφορά τους στην εργασία έως ότου λήξει η πανδημία; 

3. Πως αλλιώς θα καλυφθούν άμεσα οι ανάγκες των ΟΤΑ; 

4. Στην προοπτική της μόνιμης στελέχωσης των ΟΤΑ θα ληφθεί υπόψιν η προϋπηρεσία σ’ 

αυτούς μέσω των προγραμμάτων Κοινωνικής Εργασίας; 
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